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Írásbeli választ igényl ő kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni
Dr. Réthelyi Miklós Úrhoz a Nemzeti Er őforrás Miniszterhez :

„A Heves megyében lév ő kórházakat hogyan érinti a funkcióváltozás, az átalakítás? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hogyan tervezik - a korábbi nyilatkozatokban megfogalmazott — Észak - Közép
Magyarországon, Benne a Heves megyei kórházak integrációját, szerkezeti változásokat ?

A kapacitások hogyan változnak?

Mely szakmák hová, mely kórházakba koncentrálódnak ?

A parádi és a mátraházi kórháznak mi lesz a funkciója?

A hatvani és a gyöngyösi kórházakkal kapcsolatban milyen elképzelésük van ?

Az egri Markhot Ferenc Kórháznál mikor indul el az 5 milliárdos fejlesztés ?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2011 . október 14 .
Dr. Sós Tamá s
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